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Obec Velké Popovice

Ringhofferova 1, 251 69 Velké Popovice
tel.č.: 323 665 230 | e-mail: podatelna@velkepopovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Velké Popovice

konané dne 7. 9. 2023 ve Vzorné lidové knihovně Velké Popovice od 18:30 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Ing. Buldra Martin, Ph.D., Mgr. Fusková Lucie, Havelka Jaroslav, Mgr.
Chalupníčková Lenka, Chramosta Tomáš, Mgr. Kapalová Kateřina, Kotrč
Roman, Mgr. Matoušová Lenka, Bc. Píbil Jan, Ph.D., MBA, Ing. Randák Jiří, Ing.
Staňková Jaroslava, Urban Miloslav, MUDr. Zímová Václava

Omluveni: PhDr. Doležalová Eliška, Ing, Petrů Jaroslav
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Lenka Chalupníčková
Zapisovatel*: Monika Kučerová
Ověřovatelé zápisu: Miloslav Urban, Ing. Jaroslava Staňková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

Dne 14.09.2023 byl upraven bod Různé - Dar škole - rozšíření celé diskuze 

1. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu a schválení programu
blok 1-1

Zasedání začalo v 18:30, kdy starostka přivítala všechny přítomné zastupitelé a veřejnost. Konstatovala, že je
přítomno 13 zastupitelů, zastupitelka PhDr. Eliška Doležalová a zastupitel Ing. Jaroslav Petrů jsou z dnešního
jednání omluveni. V tomto počtu je zastupitelstvo usnášení schopné. Dále upozornila, že z jednání je pořizován
zvukový záznam za účelem pořízení zápisu, který však nebude doslovný. Dotázala se, zda někdo z přítomných
bude pořizovat videozáznam. Nikdo jej pořizovat nechtěl. 

Zastupitelka  MUDr.  Zímová  vznesla  dotaz,  zda  by  nebylo  možné  streamovat  zastupitelstva  a  dotázala
se veřejnosti, zda by o to byl zájem. Veřejnost projevila zájem a starostka konstatovala, že by s tím neměla
problém. Bude se muset pozměnit jednací řád zastupitelstva a domluvit podmínky. 

Dále starostka přečetla program jednání, jak byl vyvěšen na úřední desce:

1. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu a schválení programu

2. Střednědobý výhled rozpočtu

3. Pravidla pro poskytování dotací sportovním organizacím pro rok 2023

4. Přístup k pozemku parc.č.708/20 v k.ú. Velké Popovice

5. Různé

Zastupitelka  MUDr. Zímová se dotázala, jak je možné, že v moment vyvěšení byl na programu bod Dětská
skupina, ale poté byl odstraněn. Starostka se omluvila, jednalo se technickou chybu, dětská skupina měla být
na programu, ale bohužel nebyly dodány potřebné dokumenty. Na dalším zasedání zastupitelstva by se tento
bod zařadil a projednal. 
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 Poté se přešlo k hlasování o programu zasedání. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velké Popovice schvaluje  program zasedání zastupitelstva obce tak jak byl zveřejněn
na úřední desce obecního úřadu.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-2

Bylo potřeba určit zapisovatele zápisu. Starostka navrhla, aby zapisovatele, byla referentka pro vnitřní správu
obecního úřadu paní Monika Kučerová. Nikdo z přítomných nevznesl jiný návrh a přešlo se k hlasování. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velké Popovice určuje zapisovatele pro pořízení zápisu z jednání zastupitelstva obce,
a to paní Moniku Kučerovou, referentu pro vnitřní správu Obecního úřadu Velké Popovice. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-3

Závěrem prvního bodu programu bylo potřeba určit ověřovatele zápisu. Po vyzvání se přihlásil pan Miloslav
Urban a Ing. Jaroslava Staňková. Nikdo jiný návrh nevznesl. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velké Popovice určuje ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva obce, a to pana
Miloslava Urbana a paní Ing. Jaroslavu Staňkovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Randák)

Usnesení č. 1c/5Z/2023 bylo schváleno.

2. Střednědobý výhled rozpočtu

Druhým bodem jednání byl Střednědobý výhled rozpočtu. 

Na základě Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 bylo potřeba doplnit střednědobý
výhled  rozpočtu  o  výši  splátek  dlouhodobých  závazků,  zároveň  došlo  k  aktualizaci  tohoto  výhledu  dle
předpokládaných investic.

Starostka  následně  předala  slovo  zastupitelce  Ing.  Staňkové,  která  podrobněji  vysvětlila  důvody  nového
výhledu.

 

Zasedání bylo v 18:57 přerušeno, znovu bylo zahájeno v 19:32. 

Diskuze:
zastupitel Ing. Randák Mám  řadu  dotazů.  Prvně  jste  zmiňovala,  že  předkládáte  doplnění

střednědobého výhledu.  My ale  máme řádně schválený střednědobý výhled
rozpočtu z roku 2021 na období 2022-2026. V tomto předkládaném doplnění
jsou roku 2023, 2024 a 2025.

zastupitelka Ing. Staňková Ne,  špatně  jsme  si  rozuměli.  Byl  doplněn  o  úvěry,  ale  jedná  se  o  nový
střednědobý výhled rozpočtu na rok 2024 a 2025.

zastupitel Ing. Randák Takže se jedná o nový výhled na období 2023-2025, přesto že máme na rok
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2023 řádně schválený rozpočet. Typicky se děla střednědobý výhled rozpočtu
na 3-4 roky, bývalo to tak zvykem. Nyní děláme výhled na 3 roky s tím, že jeden
rok  už  běží.  Tomu  opravdu  nerozumím.  Druhá  část,  které  nerozumím,  je
obsahová. Počítá se s příjmy v roce 2025 nižšími, než v roce 2024. Ve všech
predikcích je logické, že by výnosy měly být rostoucí. Část seznamu investic,
kterých  se  týká  položka  investičních  výdajů  v  rozpočtu.  Za  mě  nechápu
doplnění projektů na rok 2023 a 2024, 2024 a 2025. V seznamu jsou projekty,
které obec rozpracované nemá. Ten rozpočet je zpracován nedostatečně, měl
být zpracován řádné, není ani vidět, kdo zpracovával tento návrh. V této podobě
nelze  jej  schválit.  Jen  to  ukatuje  to,  že  vedení  obce  nehospodaří  jako
řádný  hospodář,  protože  neumí  zpracovat  výhled  na  dva  roky  dopředu.
Nezohledňuje v roce 2023 ani to, co již máme schválené.

zastupitelka Ing. Staňková Zohledňuje 2023 jak byl schválený rozpočet.
zastupitel Ing. Randák Ve výhledu rok 2023 už nemá vůbec být.
zastupitelka Ing. Staňková Nevím, proč by tam neměl být. Měli jsme napravit výhled, který už existoval a

obsahoval rok 2023. Dle zákona 250 je možné dělat výhled na 2-5 let. Což toto
splňuje. Není rozpočet, je to rozpočtový výhled. Tom že jsou příjmy nižší v roce
2025 chyba není, protože nás čeká kompenzační balíček, změna rozpočtového
určení  daní.  Co  se  týká  investic,  jsou  to  investice,  které  jsou  plánované
se správou majetku.

zastupitelka MUDr. Zímová Takže ty prezentované záměry ve zpravodaji tam zahrnuty nejsou.
místostarosta Bc. Píbil To jsou jen záměry, to není realizace.
zastupitelka Ing. Staňková Toto je výhled rozpočtu, který dle mého splňuje podmínky které má. V žádném

zákoně není uvedeno, jak má výhled vypadat. Minulý rozpočtový výhled dělal
pan Ing. Tesař, tento výhled je podobný tomu předešlému. Obsahuje to data,
které obsahovat má.

zastupitel Ing. Randák Podle vás je v pořádku předkládat v září výhled rozpočtu, který obsahuje rok
2023.

zastupitelka Ing. Staňková Na  základě  přezkumu  byla  potřeba  vytvořit  nový,  který  bude  doplněn
o potřebné informace.

zastupitel Ing. Randák V této podobě nelze chválit. Máme vyjádření finančního výboru? Ten by se měl
k takovýmto věcem vyjadřovat.

zastupitelka Ing. Staňková Nemáme vyjádření finančního výboru.
zastupitel Ing. Randák Pro nás je to ale podstatné.  Zastupitelé jsme si  zvolili  zástupce finančního

výboru a předpokládáme, že se nám budou vyjadřovat k základním finančním
dokumentům týkající se hospodaření.

zastupitelka MUDr. Zímová Pro mě je zásadní výčet investic, kde nejsou uvedeny ani částky.
zastupitelka Ing. Staňková Jsou tam investice, které byly předloženy správou majetku. Konkrétní částky

nevíme.  Dostala jsem toto,  nebudu si  vymýšlet  nějaké částky a věci,  které
nemám.

zastupitel Ing. Buldra Jak můžete v roce 2025 naplánovat výdaje nižší než v roce 2024? Všichni víme,
že  je  tu  několika  letý  vnitřní  dluh,  tím  se  zbytečně  prodlužuje.  To
plánujeme méně úředníků? Takto to vypadá, že tomu vůbec nerozumíte.

Diskuze dále pokračovala mezi dalšími zastupiteli. Diskutovalo se, proč chybí částky, investice, co se mělo
opravit z minulého zasedání.
zastupitelka MUDr. Zímová Proč se znovu neolovil pan Ing. Tesař, aby tento výhled zpracoval?
zastupitelka Ing. Staňková My jej oslovili, do dnešního dne nepřijel, je vystavena objednávka, jednala jsem

s ním, ale bohužel dosud neměl čas.
zastupitel Ing. Randák Je tam velice důležitá ta průvodní zpráva, aby bylo jasné z čeho se vycházelo a

z čeho se dělal odhad. Z jakých údajů jste vycházela?
zastupitelka Ing. Staňková Z údajů, které jsou teď´ známy.
zastupitelka MUDr. Zímová Vždyť  přeci  vůbec  nemusí  znamenat,  že  obec  dostane  méně  peněz.  Proč

tam máme, že to tak bude? Nesouhlasíme s tím, že to takto spadne. Přijde mi,
že se točíme v kruhu. Něco připravíte,  my řekneme že je to špatně, vy to
opravíte,  ale  je  to  zase  špatně.  Takto  pracovat  takto  opravdu  nejde,
připravujete toho strašně málo.

zastupitelka Ing. Staňková Pokud si myslíte, že je tento výhled špatně, je to váš názor. Rádi bychom měli
zpracovaný výhled jako od pana Tesaře, ale nestihlo se to, což mi nevadí. Tento
výhled není chybný.
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zastupitelka Mgr. Matoušová Vám nevadí, že nemáme k ted´ k dispozici kvalitní zprávu, informaci, která by
nám  mohla  říct  víc  o  tomto  dokumentu,  který  schvalujeme?  To  je  už
po  několikáté.  Rada  toto  doporučila  zastupitelstvu,  rada  je  zodpovědná
zastupitelstvu, rada by si měla být vědomá co schvaluje. Po několikáté vidíme,
že materiál není připraven správně, jsme nuceni se bavit a hlasovat o něčem,
kde ty informace nemáme. Takto by to být nemělo, svědčí to o nekompetenci
vedení a rady obce. Z našeho pohledu je to naprosto neúnosná věc a chyby
se opakují.  Dovolím si  navrhnout změnu programu a zařazení nového bodu
programu do jednání a to odvolání stávajícího vedení obce a volbu nového
vedení  obce.  S  tím,  že  to  je  citlivá  záležitost  a  respektuji  volbu  každého
zastupitele, aby o tom bylo hlasováno tajně. Prosím, aby si rada uvědomila svojí
zodpovědnost a aby si uvědomila na čem stojí její práce. Pokud takto chcete
pracovat dál, dobře, pojďme si to odhlasovat, budeme to respektovat. Nedělám
to ráda, ale jde o okolnost, která se opakuje.

zastupitelka MUDr. Zímová Já neznám vaše priority,  rozvojové dokumenty.  Nic nepřipravujete,  vždycky
něco přinesete a čekáte co na ti my. Souhlasím, nemám k vám důvěru v práci
tohoto vedení.

1. místostarosta Vy  neznáte  naši  práci?  Vaše  práce  byla  v  poslední  době  právě  to,  aby
se rozsekalo toto zastupitelstvo. Místo toho, aby jsme se soustředili na důležité
věci, tak děláte takové věci.

zastupitel Ing. Buldra Neber si do úst mou práci, nepomlouvej.
V tuto chvílí starostka obce přerušila zasedání zastupitelstva v čase 18:57. Znovu bylo zahájeno 19:32.
zastupitelka Mgr. Matoušová Návrh  na  rozšíření  o  bod  programu  beru  zpět  a  po  vzájemné  dohodě  si

zastupitelé sednou společně k jednomu stolu a pokusí se najít společné řešení.
Po tomto se přešlo k hlasování o tomto bodu programu a to Střednědobý výhled rozpočtu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velké  Popovice  schvaluje  Střednědobý  výhled  rozpočtu  2023-2025  obce  Velké
Popovice. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 6 (Buldra, Chramosta, Kapalová, Matoušová, Randák, Zímová) / Zdrželo se: 2 (Fusková,
Havelka)

Návrh usnesení nebyl přijat.

3. Pravidla pro poskytování dotací sportovním organizacím pro rok 2023
blok 3-1

Vedení obce ve spolupráci se sportovními organizacemi v obci tak jako v minulých letech i letos připravilo
Pravidla obce Velké Popovice pro poskytování dotací  z rozpočtu obce na podporu subjektů provozujících
na území obce sportovní a tělovýchovné aktivity a činnost.

Obec Velké Popovice si je vědoma důležitosti a nezbytnosti organizování sportovní a tělovýchovné činnosti
v obci. Zvláštní důraz přitom musí být kladem na sportování a správné využití volného času dětí a mládeže a
přivedení  dětí  ke sportu.  Obec bude podporovat  sportovní  a  tělovýchovné  aktivity  dostupné a otevřené
občanům, aktivní přístup spolků ke získání nových členů, zejména dětí, a zatraktivnění sportu jako takového.
Obec bude tak dle svých možností podporovat jejich činnost, a to jak pravidelnou tak i jednorázovou. Jednou
z forem podpory je poskytování peněžních prostředků (dotací) na činnost a rozvoj těchto subjektů.

Zastupitelstvo obce v rámci schvalování rozpočtu obce na každý rok určí částku na podporu tělovýchovné
činnosti provozované a organizované těmito subjekty. Na rok 2023 činí předpokládaný objem peněžních
prostředků vyčleněných v rozpočtu obce na podporu sportovní a tělovýchovné činnosti částku ve výši
872.800,-Kč.

Diskuze:
zastupitel Ing. Randák Tím, že schvalujeme dotaci až v září musí to nějakou dobu být na úřední desce,

vyhovuje to sportovním organizacím?
zastupitel Ing. Buldra Jedním z kritérií je počet členů na konci roku 2022, tím, že jsem v září, nebylo
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by rozumnější to posunout?
Zastupitelé chvíli diskutovali k jakému datu bude nejlepší prodloužit počet členů v organizaci. Na konec
se shodli, že kritérium pozmění a počet členů členské základny bude ke 30.6.2023.
zastupitel Ing. Buldra Jakou  máme  strategii  jak  to  budeme  dělat  do  budoucna?  S  tímto  jste

se opozdili?
starostka Omluvili jsme se a je další myšlenka, která bude projednávaná na pracovním

zastupitelstvu společně s organizacemi. Je to složitější.
zastupitel Havelka Já bych se ještě přikláněj k rozdělování peněz ne jenom dle počtu dětí, ale i dle

toho co spolek pro obec dělá. Jsou tu kluby, kde mládež nebude a dokážou si
vydělat sami na sebe. U některých spolky počty členů mě zaráží.

zastupitel Ing. Randák Dáme jim finance na kulturní akce nebo něco podobného.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velké Popovice si vyhrazuje v souladu v ustanovením § 84 odstav. 4) zákona o obcích
v platném znění, pravomoc rozhodovat o poskytování dotací ve výši do 872.800,- Kč včetně, o které budou
v roce 2023 žádat sportovní subjekty a organizace dle „Pravidel obce Velké Popovice pro poskytování
dotací z rozpočtu obce na podporu subjektů provozujících na území obce sportovní a tělovýchovné aktivity
a činnost pro rok 2023.“

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 3-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velké  Popovice  schvaluje  Pravidla  obce  Velké  Popovice  pro  poskytování  dotací
z rozpočtu obce na podporu subjektů provozujících na území obce sportovní a tělovýchovné aktivity a
činnost pro rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/5Z/2023 bylo schváleno.

4. Přístup k pozemku parc.č.708/20 v k.ú. Velké Popovice

Předposledním bodem jednání byl přístup k pozemku par. č. 708/20 v k. ú. Velké Popovice.

Paní  K***  A***  Y***  a  pan A***  F***  A***  Y***,  bytem ***,  plánují  stavbu domu pro  syna na  pozemku
parc.č.708/20 v k.ú. Velké Popovice. Zplnomocněná osoba byla na OSMI projednat možnost přístupu na tento
pozemek přes pozemek obce parc.č.1062, který je veden jako ostatní plocha -jiná plocha a není zahrnut
do pasportu místních komunikací. Jeho šířka je cca 3 m  ohraničená z obou stran oplocením a délka potřebná
pro přístup k pozemku 708/20 je cca 30 m. OSMI nedoporučila přístup tímto úzkým pozemkem (problém pro
vozy IZS, komunální obslužnosti apod.), ale požádala o návrh řešení žadatelem ve smyslu rozšíření příjezdové
komunikace. 

Předložený návrh: 

 varianta 1 - darování 1 m z pozemku parc. č. 708/21, 186/2 708/20 - celkem 34 m2 obci Velké Popovice a
odstranění plotu pro rozšíření komunikace na 4 m

výhoda- obec bude mít stále ve vlastnictví pozemek 1062, příjezdová komunikace bude široká 4 m, bude
zajištěn příjezd i k pozemku obce parc.č. 708/23 (pozemek pro technickou infrastrukturu, není využíván, je
zarostlý zelení)

nevýhoda - obec by měla zajistit zimní údržbu a průběžné opravy

varianta 2 - odkup obecního pozemku parc.č.1062 o výměře 78 m2 a části pozemku 708/23 o výměře 15 m2
za účelem vybudování příjezdové komunikace o šíři 4m. Dle konzultace na SÚ (JUDr.Hrečín) je komunikace



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 6 / 7

šíře 4 m dostačující pro příjezd k pozemku, na konci bude muset být obratiště. 

výhoda - obec nebude vlastnit příjezdovou komunikace pro 2 nemovitosti a odpadnou povinnosti údržby a
oprav

nevýhoda - již nebude přímý přístup na pozemek parc.č. 708/23, který je možné zpřístupnit z areálu TS

K žádosti se vyjádřily Technické služby jako uživatel pozemku parc.č.708/23.

Vzhledem k vyjádření TSVP ( v pozemku jsou umístěny inženýrské sítě) OSMI doporučuje variantu 1.

 

Rada  obce  doporučila  zastupitelstvu  schválit  záměr  ve  variantě  1,  tudíž  uzavřít  darovací
smlouvu.

 

 

Diskuze:
Po  vzájemné  dohodě  se  zastupitelé  shodli,  že  tento  bod  budou  brát  pouze  informativně  a  nebude
se o něm hlasovat. Zastupitelné vedli diskuzi o detailech této věci - zda zde musí být obraciště, především kdo
by komunikaci vystavil, zda je tato cesta v pasportu komunikací. Zatím je vše bráno jako záměr.

5. Různé

Po ukončení diskuze o předchozím bodu se přešlo k bodu různé. Slova se ujal pan zastupitel Ing. Buldra. 

19:52 odchod Chalupníčková, v 19:57 návrat zpět.

19:54 odchod Chramosta, v 19:57 návrat zpět.

* zastupitel Ing. Buldra - " Já mám jednu věc do různé. Asi se obrátím na všechny zastupitelé. Rád bych získal
váš souhlas nebo rád bych vás získal na svojí stranu ve věci daru základní škole. Proběhlo to na radě tuším
č. 34, kdy společnsoti Ivinit group darovala základce 125.000 na vybudování vstupního systému, jestli to říkám
správně. Já s tím mám trochu problém. Není to problém právní, jako spíš problém etický nebo morální. Víme
asi  všichni,  že  předsedou  představenstva  týdhle  společnosti  je  pan  B***,  kterej,  jestli  tuším dobře,  byl
do  nedávna  majitelem  firmu  JibaHold,  která  figuruje  v  případu  Větrov.  Já  osobně  si  myslím,  že  není
na místě ani loajální, aby buď obec přímo nebo prostřednictvím svých příspěvovek nebo prostřednictvím svých
organizačních složek nebo nějakým jiným způsobem, aby přijímala tímto způsobem dary. Byť po poradě s Lucií,
tady asi nelze podezírat nikoho z ničeho jiného, než z dobrého úmyslu, ale myslím si, že to prostě není vhodné
a že si umíme pomoc jinak. Rád bych, aby se nad tím všichni zastupitelé zamysleli a pokud se mnou budete
souhlasit, aby jsme pak našli nějaký technický instrument, jak s poděkováním ten dar vrátit. myslím si taky, že
by pomohlo, kdyby obec měla, v praxi se tomu říká code of conduct neboli pravidla chování, aby jsme prostě
věděli co máme a nemáme. Todle je podle mě jedna z těch věcí,  který dělat nemáme jako obec. A taky
zamezíme tím různým spekulacím a narážkám a hypotézám. Uvědomte si všichni, že podpisem plánovačky
na Větrov jsme otevřeli byznys v rádu velkých stovek milionu korun. Mluvíme o 40 něco rodinných domech
včetně infrastruktury. Na druhý straně tady máme dar 125.000 korun. Já si myslím, byť ty věci dneska asi
na 99% ležej vedle sebe a nesouvisí spolu. nerad bych zadal příčinu tomu, aby tam někdo nějaké propojená
nebo nějakou spojku udělal.   Má-li  obec něco vytěžit s případu Větrov, určitě by to měla řešit příslušná
plánovací smlouva nebo dokumenty, které z ní vyplývají. To je jiná věc. Ale pokud si dáme tyto dvě věci
do souvislostí, prostě nepřijde mi vhodné, aby jsme tento dar přijali. "
zastupitelka MUDr. Zímová: " Pokud vím, tak rada obce jej přijala. "
zastupitel Ing. Buldra: " Rada obce dar přijala na návrh paní ředitelky. Já ještě dovedu pochopit pohnutky paní
ředitelky  jako  základní  školy.  Protože  samozřejmě  je  dobře,  když  pro  tu  školu  získáme  prostředky.  Už
s tím mám ale problém jako zastupitel a myslím si, že jako odchytit to měla rada. Romane tý radě jsi předsedal
ty, pokud jsem s i to správně přečetl. A to co tady říkám by si měla uvědomit rada. "
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Paní ředitelka školy vysvětlila, že k žádnému propojení nedojde, šlo opravdu jen o sponzorský dar škole, dar byl
účelově vázán. Výběrové řízení na tento systém bylo vypsáno před sponzorským darem a nebylo to závislé
na jeho dostání. Pan B*** školu dříve často sponzoroval a záměrně se tento dar řešil až po Větrově. 
místostarosta:  Takže obec, jako dobrý hospodář, měla dar zamítnout?  
zastupitel Ing. Buldra: " Já si myslím, že ano."
Zastupitel Havelka uvedl, že opravdu dar přišel v nevhodnou dobu a je diskutabilní. Diskuze se začala ubírat
jiným směr, než byl původní dotaz, proto paní starostka diskuzi k tomuto dotazu ukončila. 

* zastupitelka MUDr. Zímová - koridor 
Pan 1. místostarosta popsal situaci, co dělají,  co se chystá a jejich další postupy. Všechny podklady jsou
nahrány na obecním webu ve složce Koridor. Díky protestní akci získala obec odborníka, který má přístup
ke širokému spektru orgánům ohledně železnic silnic a dálnic. Je vše ve formě vyjednávání, zatím neřekne
jméno, až po podpisu smlouvy. Udělá se hydrogeologický průzkum. K*** - Schází se pracovní skupina? Jaká je
strategie dalšího postupu? 
Kotrč - Ano, scházíme se. 
MUDr. Zímová - Žaloba byla podána?
Kotrč - Pracuje na tom právnička. 
Diskuze dále pokračovala, ujasnilo se, co vše bude zahrnuto v žalobě, zda byly zpracovány všechny připomínky,
jaký je další postup, geologický průzkum - co vše zde dá těžit. 

* M*** - Dotace na hasičskou stříkačku - jsou v rozpočtu obce na ní peníze? 
Zastupitelé - jakmile přijde potvrzení o schválení dotace, nebude problém udělat rozpočtové opatření a peníze
připravit 

K*** - zápisy z osadních výborů zveřejňovat na webových stránkách obce 
Kučerová, referentka vnitřní správy - bohužel, vše co máme nyní k dispozici je na webu vyvěšeno, nic jiného
nemáme k dispozici. 

ZASTUPITELSTVO APELUJE NA OSADNÍ VÝBORY - JE NUTNÉ DODAT ZÁPISY ZE SCHŮZÍ!!!!!

 

* Vodojem a dávkování chlorů v Lojovicích -  delegováno technickému výboru zjistit více informací 

* Studie hřiště Radost 

Zasedání pro veřejnost bylo ukončeno ve 20:33

6. Přílohy

1) Prezenční listina 

2) Pravidla pro poskytování dotací sportovním organizacím pro rok 2023

Ověřovatelé: Miloslav Urban   ............................................................
 

Ing. Jaroslava Staňková   ............................................................
 
Starostka Mgr. Lenka Chalupníčková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 14. 9. 2023


